



Bestyrelsesmøde NFK



Bestyrelsesmøde Tirsdag kl. 19,30, d. 17. maj, Online	
Deltager: René Hartmeyer (RH), Louise Vestergaard (LV), Helle Sinclair (HS), Hans Peter Sinclair (HP), Nicolai Frøsig (NF), Susanne Søderberg (SS), Ulla Johansen (UJ), Jan Marker (JM) og Jeanett Lykke Kristensen (JLK)	
Punkter:	Referat:
Orientering 1. Siden sidst, RH	1. ikke noget fra RH
Økonomi 1. Status, HP	1. Kontostatus: a. Opsparing: 150.000,00 b. Drift: 195.306,20 c. Vand: 11.347,66 d. Kontant beholdning: 3.422,00 e. Kontant valuta: 4.886,70 f. USD: 280,00 2. Der er oprettet en ny opsparings konto, hvor vi kan optaget lidt flere renter måneder hvor vi ikke hæver eller sætter penge ind.
Udstillingsudvalg 1. Status, LV, HS, SS og UH 2. Udstilling i forbindelse med GF 2026? Sjælland? 3. Ekstra udstilling i 2026 foråret? (RH)	1. "snave" udstillingen flyttes til Sjælland i 2026. 2 dages udstilling, med generalforsamling om lørdagen. a. Vi kan eventuelt lave en ekstra udstilling mellem GC og VS i 2026, UU arbejder videre med det. b. Nyborg hallen bookes i 2026-2027-2028, vi vil undersøge om vi kan dele hallen med en anden klub.
Vandudvalg 1. Status, JLK 2. GC25 for vand, arrangementer 3. Hvad sker der på pladsen	1. VU har det overordnede ansvar for, at afholde og drifte vandprøverne i DK. Helle Halberg Christensen er tilgået VU. 2. Der bliver lavet en samlet Præmie pulje for alle aktiviteter under GC, VU er velkommen til også at søge sponsor gaver. 3. Alle kommer til at ligge i "gryden"
Regioner 1. Status UJ 2. Møde på GC	1. der er sendt brev ud til alle regioner fra BE 2. der afholdes regionsmøde onsdag på GC 3. UJ's dyrlæge stiller sig til rådighed for at afholde et foredrag på Haslev bibliotek den 1.oktober 2025. UJ prøver at lokke regionen med til at arrangere.
Samarbejde med Agria 1. Forslag om samarbejde med Agria, fra Anna Winther	1. RH tager fat i Agria
GC25 1. Detailplanlægning, opfølgning 2. Møde med Peter (HAL) 3. Tilmelding 4. Fest 5. Get together party 6. Camping placering 7. Kongespil	1. Vi mangler at bestille rejser til de forskellige dommere. LV-bestiller hotelværelser, der er booket hus til ringpersonalet 2. Peder holder åbent i cafeen fra 8.00-12.00 fredag lørdag og søndag. Vi forsøger at få madvogne op, NF spørg omkring. Halpersonalet hjælper med rengøring af toiletter. Peder har lavet et tilbud til grill tilbehør. 3. PV søger for kridt maskine, græsslåmaskine m trailer, brandmateriel. 4. HP og HS køber drikkevarer til GTP 5. HS spørg dyrlægen i Struer om de vil have Vagt 6. LV spørg om vi kan lave aftaler med motionscenteret 7. Kørsel af hemmelig dommer LV har opgaven



Bestyrelsesmøde NFK



Forslag fra HP: Forsikring for bestyrelsesarbejde, er det noget vi skal se på?	HP tager fat i DKK, som vi har mulighed for at blive forsikret igennem dem.
GF26 1. Dato for generalforsamling 12 eller 25 april	Lørdag 25. april 2025 er Anette booket til at hjælpe på GF, RH og UJ finder et passende sted på sjælland.
Evt.	HS spørg om vi skal genbruge alle de rosetter ar tidligere er blevet lavet til GC, klubben ligger fortsat inde med et stort lager. Det skal ændres, så de kan bruges til Barn og hund, samt juniorhandlerne.
Næste møde Dato	Aftales på GC eller derefter.